

Date: March 16, 2025

Right Issue

We are pleased to announce that Al Anwar Investments SAOG has successfully completed its Rights Issue. A total of 74,890,126 shares were subscribed, representing 97.4% of the total offering of 76,923,077 shares.

As a result of the Rights Issue, the company's total number of issued shares has increased from 212,180,000 to 287,070,126, and its paid-up capital has risen from OMR 21,218,000 to OMR 26,085,858. The new shares will be listed on MSX as of 16 March 2025.

We would like to take this opportunity to express our sincere appreciation to our valued shareholders for their continued trust and confidence in the company. إكتتاب حق الأفضلية

يسرنا أن نعلن أن شركة الأنوار للاستثمارات ش.م.ع.ع قد أكملت بنجاح عملية إصدار حقوق الافضلية. تم الاكتتاب في إجمالي 74,890,126 سهمًا، مما يمثل 97.4٪ من إجمالي العرض البالغ 76,923,077 سهمًا .

ونتيجة لهذا الإصدار ، ارتفع العدد الإجمالي للأسهم المصدرة للشركة من 227,070,126 إلى 212,126 سهمًا، وزاد رأس المال المدفوع من 21,218,000 ريال عماني إلى 26,085,858 ريال عماني. سيتم إدراج الأسهم الجديدة في بورصة مسقط اعتبارًا من 16 مارس 2025 .

نود أن ننتهز هذه الفرصة للتعبير عن خالص تقديرنا لمساهمينا الكرام على ثقتهم المستمرة ودعمهم للشركة .

مع تحيات

خالد العبيسري

الرئيس التنفيذي

Best Regards

Khalid Al Eisri Chief Executive Officer

